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Innkalling til årsmøte for Elverum Arbeiderparti, 2022 
 

Sted: Søndre Elverum Idrettshall  Møtestart: Torsdag 3.februar, Kl. 18.00  
 

Innkomne forslag sendes elverum.arbeiderparti@gmail.com  
Politiske forslag må være styret i hende innen fredag 28. januar 2022. 
Forslag til vedtektsendringer må være styret i hende innen fredag 21.januar 2022. 
 

Arbeiderpartiets nestleder og fiskeriminister Bjørnar Skjæran innleder for årsmøtet. 
Saksdokumenter blir lagt ut på www.elverum.arbeiderpartiet.no senest 1.februar. 
 

Sak 1. Åpning  
a) Godkjenning av innkalling 
b) Godkjenning av dagsorden 

 

Sak 2. Konstituering 
a) Valg av møteledere 
b) Valg av møtereferent 
c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

 

Sak 3. Årsberetning 2021 
a) Årsberetning fra Elverum Arbeiderparti 
b) Leiret Arbeiderlag 
c) Østre Elverum Arbeiderlag 
d) Søndre Elverum Arbeiderlag  
e) AUF 
f) Seniorpolitisk utvalg 

 

Sak 4. Regnskap 2021 og revisjon 2021 
 

Sak 5. Innkomne forslag 
               

Sak 6. Budsjett 2022 
 

Sak 8.  Valg 
a) Styre 
b) Kvinnekontakt 
c) Materialforvalter 
d)  Revisorer 
e) Innlandet Arbeiderpartis representantskap 
f) Innlandet Arbeiderpartis årsmøte 
g) Arbeiderpartiets landsmøte, kandidat 
h) Arbeiderbevegelsens arkiv 
i) Elverum Arbeiderpartis studieutvalg 
j) Folkets hus Jømnvang, styrerepresentant 
k) Hamar Media AS 
l) Valgkomité 

 

mailto:elverum.arbeiderparti@gmail.com
http://www.elverum.arbeiderpartiet.no/
http://elverum.arbeiderparti.no/-/sandbox/show/229394_elverumarbeiderparti
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Årsmøte 
Elverum Arbeiderparti 

Søndre Elverum Idretthall, 3.februar, kl. 18:00 
 

Forslag til sakliste/dagsorden: 
 
1. Åpning 
a) Godkjenning av innkalling 
b) Godkjenning av dagsorden 

- et minutt stillhet 
 
2. Konstituering 
a) Valg av møteledere 

Styrets innstilling: Lillian Skjærvik og Jan Gunnar Olbergsveen 
b) Valg av møtereferent 

Styrets innstilling: Erik Larsen 
c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

Styrets innstilling: Forslag fra salen 
 

3. Politisk debatt: 
a) Årsmøtegjest, statsråd og Arbeiderparti nestleder Bjørnar Skjæran 
b) Ordskifte 
 
4. Årsberetning 2021 

Elverum Arbeiderparti 
• Leiret Arbeiderlag 
• Østre Elverum Arbeiderlag 
• Søndre Elverum Arbeiderlag 
• Elverum – Åmot AUF 

 
5. Regnskap 2021 og revisjon 2021 
 
6. Innkomne forslag 
 
7. Program Arbeidet 
a) Bente Irene Aaland fra programkomiteen i Innlandet Ap redegjør for arbeidet 
b) Ordskifte 
 
8. Vedtekter 
 
9. Budsjett 2021 
 
10. Valg: 
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Forslag 1: Forskningens løft  

Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
I dag lever vi i en pandemi og aldri før har ny forsking vært som nå. Det har vært med på å 
skape nye arbeidsplasser og en kur mot pandemien. Derfor er det så viktig å bruke mye 
penger på forskning. Forskning skaper verdig skapning som igjen kan skape nye bedrifter som 
vil gi mange nye arbeidsplasser.  

I tillegg til pandemien vi lever i lever vi og så i en stor miljø- og klimakrise. Hvor vi må finne 
nye løsning og prøve å kurere jorda vår og det er nettopp her forskningen kommer til. Den vil 
kunne være en løsning på denne krisen, men da trengs det en ting og det er penger. Batteri 
fabrikker og karbonfangst og lagring er eksempler på forsking som kommer mer og mer.  
Om Norge blir fremst på denne type forskning vil vi kunne bli fremst i verden på nettopp 
dette, og det kan bli den nye oljen. Dette er ikke billig, denne type forskning er ikke gratis, 
men koster ganske mye penger.  
I dag bruker vi litt over 2 prosent av Norges BNP på nettopp forskning. Det mener vi i 
Elverum-Åmot AUF er altfor lite. For å oppnå en god verdiskapning og redde verden, må vi 
bruke mer. Vi mener heller Norge bør bruke 4 prosent dette vil nesten doble det vi bruker på 
forskning i dag og vil kunne skape nye arbeidsplasser for bare forskningen på kort tid og vil 
også føre til mulighet for mange nye selskaper og arbeidsplasser som vil hjelpe Norge å nå 
klimamålene:  
 
Elverum Arbeiderparti vil:  

• Øke satsingen på forskning  
• Øke mengden penger brukt på forskning mot et mål om 4 % av BNP. 
• Redde klimaet  

 

Styrets Innstilling: Årsmøtet støtter forslaget som oversendes årsmøte i Innlandet Ap. 
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Forslag 2: Skogen som den nye olja!  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
Aktivt bruk av skogen er en effektiv måte å binde CO2 på, ikke bare som byggematerialer, 
men også en erstatning for produkter vi i dag lager av olje.  
Nå som klimaet endrer seg, og vi må kutte ned på forbruket av fossile energikilder slik som 
olje, kull og gass må vi finne alternative kjeder til disse materialene. Innlandet har mye og by 
på og det er blant annet skog. Skogen er en ressurs som vi er dårlige å bruke, og det er derfor 
viktig at vi kan bruke skogen aktivt, som den nye olja.  
Skogen kan brukes til å bygge og produsere alt fra klær, olje, forbrenning, fyre med det, og 
sponplater. Det er egentlig uendelig med muligheter for bruken av treet. Dette er en ressurs vi 
må ta vare på, både fordi den er forny bar, men også fordi den kommer til gode på flere måter. 
 
Elverum Arbeiderparti vil: 

• At Elverum skal ta en aktiv rolle i å skape nye arbeidsplasser knyttet til skognæringen.  
• At satsingen på skogbruk i Elverum øker  
• At skogarealer skal bevares i norsk eie, for å sikre eierskap til fremtidens ressurser for 

skogbruk, jordbruk, jakt, fiske og fritid  
 
Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget.  

 
 
 
 
 
Forslag 3: Utøya-turer i skolens regi 
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
Det er nå litt over 10 år siden 22. juli 2011. En forferdelig dag i Norge og verdens historie. En 
dag vi mistet 77 liv til høyreekstreme verdier. Dessverre har disse holdningene spredt seg, og 
vi finner de over alt.  
Til tross for dette får dagens unge mindre og mindre informasjon om Utøya og dens historie. 
Vi er kjemperedd for at Utøyas historie kommer til å bli glemt med tidsvitenene, og at 
holdningene bare blir større og større.  
I dag har vi hvite busser-turen i 10.klasse som nå blir arrangert utenfor skolen. Men nå vil vi 
satse på å få til Utøya inn i som en del av skolepensum i ungdomsskolen.  
Målet vårt er at dette er å inkludere elevene og engasjere dem. Det å engasjere ungdommen til 
å lære om Utøya, og lære dem om ekstremisme.  
 
Elverum Arbeiderparti vil:  

• Jobbe for mer penger til oppvekstsektoren for sosiale opplevelser som turer og kultur.  
• At alle elever ved ungdomsskolene i Elverum kommune skal besøke 

demokratisenteret på Utøya.  
 
Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget. 
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Forslag 4: Avlys eksamen 2022!  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
Årets avgangskull, har gått hele skoleåret under en pandemi. De har forflyttet seg fra 
skolehverdagen i et klasserom til en skolehverdag på teams. Læringsutbyttet har gått ned, og 
pensum blir ikke gjennomført til en normal tid. Utdanningsnytt skriver at skolene aldri har 
opplevd så mye fravær og hatt så lite vurderingsgrunnlag. Bakgrunnen for dette er sykdom og 
karantene.  
 
Elverum Arbeiderparti vil: 

• Avlyse eksamen 2022  
• Jobbe for å se på andre vurderingsformer enn eksamen for kommende årskull.  

 
Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget 
 
 
Forslag 5: Nå må vi få guttene på banen!  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
I dag er det fler en dobbelt så mange gutter som begår selvmord enn jenter. Vi vet også at 
flere gutter faller ut av skolen enn jenter. I dag er det flere gutter som ikke tørr å snakke om 
følelser, det må vi gjøre noe med!  
 
Elverum Arbeiderparti vil:  

• Sette av midler til helsestasjonene i hele Norge til å innføre helsestasjon for gutter  
• Innføre psykisk helse som en del av pensum i kroppsøvingsfaget  

 
Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget, men ønsker å se psykisk helse bredere enn 
innen kroppsøvingsfaget.  
 
 
Forslag 6: Gjør bind, tampong og menskopp tilgjengelig for kvinner!  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
Menstruasjon er vanlig, den kommer hver måned og man blør naturlig nok. Kvinner har i 
gjennomsnitt 456 menstruasjoner i hele sitt liv. I dag er det veldig dyrt for bind og tamponger, 
i butikker og apotek.  
 
Elverum Arbeiderparti vil:   

• Gi ut gratis bind og tamponger kostnadsfritt tilgjengelig på skoler, helsestasjoner, 
offentlige steder og hos fastlege.  

• Gi ut menskopp kostnadsfritt hos skolehelsetjeneste, helsestasjon og fastlege  
 
Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget 
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Forslag 7: Juni er en av de viktigste likestillingsmånedene  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
Norge arrangerer Pride hvert eneste år, vi går ut i gatene og vifter med de fineste flaggene. I 
tillegg så flagges det i mange kommuner rundt i Norge. Vi vet at juni måned er en av de 
viktigste likestillingsmånedene i hele verden! Og det er i dag fortsatt lov å drive med 
homoterapi. Derfor må vi ta et ekstra initiativ.  
 
Elverum Arbeiderparti vil: 

• Alle kommuner oppfordres til å flagge med regnbueflagg over hele landet  
• Det oppfordres til å arrangere Pride-parader over hele landet  
• Norge skal forby homoterapi  

 

Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget som oversendes årsmøtet i Innlandet Ap 

 

Forslag 8: Bedre buss- og tog-tilbud i Innlandet!  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
I dag er bedre buss og togtilbud i byen, enn det er på bygda. Mens det går flere avganger med 
buss i løpet av en time i byen, går det kanskje en buss gjennom dagen på bygda. Det er 
urettferdig, både for dem som ikke har bil, men også for klima.  
 
Elverum Arbeiderparti  

• Sørge for flere buss og togavganger på bygda  
• Avsette nok midler til fylkeskommunene for at bussene skal gå oftere  
• Elektrifiser jernbanen  
• Elektrifiser flere busser  

 
Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget som oversendes Årsmøtet i Innlandet Ap 
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Forslag 9: Retten til å engasjere seg, uten å møte hets og hersketeknikker 
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
Hver dag sitter det flere ungdomspolitikere og annen ungdom som ikke tørr å ta ordet i en 
offentlig debatt. Mange opplever hat og hersketeknikker, og det må vi gjøre noe med. Vi må 
jobbe for en ordentlig og god tone, både på nett, men også når vi snakker i møter og andre 
debatter. Vi vet at ytringsfriheten er sterk i Norge, men vi vet også at det er viktig med god, 
saklig debatt uten hersketeknikker eller andre typer for hat og trusler. Det er viktigere enn 
noensinne å få flere ungdommer inn i samfunnsdebatten.  
 
Elverum Arbeiderparti vil:  

• At Norge skal sette av mer midler for tiltak mot netthets  
• At lokalpolitikere bruker riktige ord og utrykk under debatter  
• Jobbe for god saklig debatt, og ikke debatt om debattanter  
• Netthets skal meldes ifra til lokallagsstyret, og eventuelt anmeldes  
• At politikere uansett funksjon sier ifra dersom man ser hersketeknikker både på nett, 

men også fysisk.  
 

Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget som oversenses årsmøtet i Innlandet Ap 

 
 
Forslag 10: Norsk mat produseres ikke av seg selv!  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
Inntektsnivået i jordbruket er langt bak andre yrkesgrupper og utviklingen har vært flat 
mellom 2015-2019. Bondeopprøret dreier seg blant annet om bekymring for rekruttering av 
ungdom. Bonden er Norges bærekraftige næring. De fortjener en verdig lønn for den gode 
jobben de gjør for maten som kommer på ditt og mitt bord. Vi må sammen støtte bonden. 
 
Elverum Arbeiderparti vil:  

• Løfte inntekt- og investeringsmidler for bønder  
 
Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forslaget som oversendes årsmøte i Innlandet Ap.  
 
 
Forslag 11: Økt studiestøtte  
Fra: Elverum og Åmot AUF 
 
De siste to årene har Norge fått rekordmange studenter. Mange av disse vil oppleve problemer 
med å få pengene til å strekke til, og mange vil se seg nødt til å jobbe ved siden av studiene. 
Eurostudent VII-studien i 2021 viste at norske heltidsstudentene jobber mer enn danske og 
svenske heltidsstudenter. Dette går utover verdifull tid som kunne vært brukt på studie. 
 
Elverum Arbeiderparti vil: 

• Øke studiestøtta til 1,5G  
 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes årsmøte i Innlandet Ap 
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Forslag 12: Vold og seksuelle overgrep blant barn og unge 

Fra: Bente Aaland og Erik Larsen 

1 av 3 kvinner og en av 10 menn har opplevd seksuelle overgrep. En tredjedel av disse ble 
utsatt første gang som barn. 
Omfanget av seksuelle overgrep øker fra barnealderen til ungdomsalderen, med en markant 
økning i forbindelse med at puberteten inntrer. 
Jenter er mer utsatt enn gutter. Overgrep forekommer også i barnehage- og skolealder. 

Vold og seksuelle overgrep blant barn og unge er et problemområde vi må erkjenne eksisterer 
og tørre å forholde oss til.  
Seksuelle overgrep og vold har store konsekvenser for den enkelte, og det er et stort 
samfunns- og folkehelseproblem. Det er grundig dokumentert at overgrep medfører psykiske 
og fysiske problemer på kort og lang sikt. Mange faller fra i utdanningsløpet, klarer ikke å 
delta i arbeidslivet og har dokumentert kortere levealder enn personer som ikke er utsatt. 

Det foregår godt arbeid på dette feltet, men så lenge vi vet at overgrep likevel skjeri stort 
omfang, må vi konkludere med at det ikke er nok. 

Vi trenger derfor en forsterket innsats, særskilt rettet mot barn og unge. 

I Hurdalsplattformen finner vi kun at seksuelle overgrep omtales i kapitlet om Justis- og 
beredskap. Det er viktig, men like viktig bør være en forsterket innsats på den forebyggende 
siden. Det kan være strukturelle tiltak som programmer rettet mot skole, barnehage, 
helsestasjon, kultur og idrett. Det kan være tiltak mot risikogrupper og sykdomsforebyggende, 
individuelle tiltak hos utsatte. 

Viktige samarbeidsparter er sentre mot seksuelle overgrep. Det finnes 21 sentre i landet. 15 av 
disse er samlet under Nok.- paraplyen. Disse sentrene er gir tilbud til overgrepsutsatte 
personer over 16 år. Disse sentrene besitter mye kompetanse, er lavterskel, gratis og ivaretar 
mange. I 2020 mottok de 38 356 henvendelser, som er det høyeste tallet registrert noen gang. 

Sentrene finansieres i dag gjennom kommunalt og statlig driftstilskudd, etter årlig søknad fra 
vertskommune.  
Dette gjør at det vanskelig å planlegge driften lengre enn fra år til år, og kan gi ulikt tilbud og 
redusert tilbud.  
Med statlig fullfinansiering vil små og sårbare sentre kunne styrkes. Det vil innebære bedre 
bemanning og større rekkevidde for tilbudet. Det vil si at flere utsatte vil få hjelp, og det 
forebyggende arbeidet i skolene vil kunne styrkes. 

 

Elverum Arbeiderparti vil: 

• Ha statlig fullfinansiering av Nok.- sentrene og andre sentre som jobber mot vold og 
seksuelle overgrep. 

• Ha en ambisiøs nasjonal satsning mot vold og seksuelle overgrep 

 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes årsmøte i Innlandet Ap 
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Forslag 13:Få jernbanetransporten i Innlandet på skinnene igjen!  
Fra: Bente Aaland 

Transport og samferdsel på bane i Innlandet har vært mye diskutert og høyt prioritert av 
mange. Da NTP ble vedtatt i Stortinget 15. juni 2021 var skuffelsen stor i mange leire, da 
Godspakke Innlandet  ikke var prioritert i første seksårsperiode. Dette til tross for at det er 
snakket varmt om alle positive effektene dette ville få for klima, tidsbruk, sikkerhet, og ikke 
minst med tanke på å knytte Innlandet tettere sammen. Satsning på Innlandet, bioøkonomi og 
de ressursene vi har i Innlandet, gjør at vi finner det nødvendig å fremme saken på nytt. 

Godspakke Innlandet med tilsving i Elverum og Kongsvinger 
Godspakke Innlandet er av stor betydning når det gjelder utvikling av næringslivet. Innlandet 
har vært underprioritert med tanke på næringsutvikling over tid. God kommunikasjon til 
markedene og de mulighetene som det grønne skiftet gir, gjør at vi må kreve at det også skjer 
noe på jernbanesektoren ganske snart. Tilsving i Kongsvinger og Elverum vil ha stor 
betydning for godstrafikken nord-sør og øst-vest i landet. Skogbruksnæringene alene vil spare 
millioner av kroner hvert år på mer effektiv trafikkavvikling.  

Elektrifisering av Rørosbanen og Solørbanen 
Godspakke Innlandet er avhengig av elektrifisering av jernbanestrekningen Hamar- Elverum- 
Kongsvinger. 

Hyppigere togavganger Rena- Elverum-Hamar-Lillehammer 
Elektrifisering av Rørosbanen er av stor betydning for å få hyppigere togavganger. Innlandets 
høgskoleavdelinger og Forsvarets plassering på Rena, Elverum, Hamar og Lillehammer, gjør 
at man bør knytte disse stedene tettere sammen, og at man enkelt, sømløst og miljøvennlig 
kan forflytte seg mellom stedene. Dette vil også være av stor betydning for vårt felles 
arbeidsmarked. 

Regjeringsskiftet i september 2021 bør gi oss nye muligheter. Det er viktig at vi får disse 
sakene opp på skinnene igjen. 

Klima og miljø 
Med elektrifisering og et mer effektivt jernbanenett i Innlandet vil transport av gods med 
jernbane bli mer konkurransedyktig i forhold til transport på veg. Tiltakene på jernbane vil 
derfor også være viktige for å nå klima- og miljømålene.  

 

Elverum Arbeiderparti vil at det jobbes videre med: 

• Godspakke Innlandet med tilsving i Elverum og Kongsvinger 
• Elektrifisering av Rørosbanen og Solørbanen 
• Hyppigere togavganger Rena- Elverum-Hamar-Lillehammer 

 

Styrets innstilling: Årsmøtet støtter forsalget som oversendes årsmøte i Innlandet Ap 
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Elverum Arbeiderparti 
 Årsberetning for 2021 

Årsmøte 3. februar 2022 
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ÅRSMELDING ELVERUM ARBEIDERPARTI 2021 

 
Opprydningen er i gang – sammen skal vi skape Framtidas Elverum! 

 

Elverum Arbeiderparti har lagt bak seg nok et år fullt av utfordringer både organisatorisk og politisk.  

Vi er om lag halvveis i valgperioden, der vi ofte har et politisk flertall i formannskap og kommunestyre. 
Vi jobber hver dag med å levere på sosialdemokratisk politikk, men det er fortsatt store utfordringer, 
der hovedutfordringen er å rydde opp i kommuneøkonomien.  

Det er en prosess som krever betydelige grep, etterslepet etter Høyre/Sp er betydelig, og kommunens 
gjeldsgrad låser store midler. Derfor må vi tenke kreativt og tåle vanskelige prosesser også i året som 
kommer.  

Pandemien som har preget verden de siste årene har også gjort det krevende å drive den oppsøkende 
politikken og være det store politiske verkstedet vi ønsker å være. Til tross for usikkerhet i mange 
bransjer har vi som kommune med Lillian i spissen klart å skape ny næring og nye arbeidsplasser, den 
jobben er viktig for å møte framtidas utfordringer. Næringsutvikling er en av de viktige nøklene for å 
skape vekst og få på plass en sunn kommuneøkonomi med handlingsrom til å prioritere 
sosialdemokratisk politikk. 

Elverum Arbeiderparti er bygget på demokrati og deltagelse, og pandemien har det skapt utfordringer 
der vi må kjøre prosesser og møter på andre måter enn å fysisk møtes på Gråberg eller på et 
samfunnshus på bygdene våre. Det har blitt mer krevende å holde dialogen med hele 
medlemsmassen, og ikke minst med våre velgere, men det siste året har også vist oss bredden av 
muligheter. Jeg tror at selv når pandemien er over vil digitale verktøy og nye arbeidsmåter prege 
partiet, ikke bare fordi vi nå kan det, men også fordi det gir flere muligheten til å delta.  

Elverum Arbeiderparti skal være et parti for vanlige folk, og vi vet at vanlige folk og medlemmer hos 
oss jobber skift, har barn, jobber Norge rundt og har mange baller i luften. Nå kan vi gjøre det mulig for 
flere å engasjere seg om vi bruker verktøyene pandemien har gitt oss på riktig måte. Det skal 
selvfølgelig fortsatt være slik at vår hovedtyngde av møter og nyskapning skal skje der vi sitter sammen 
rundt samme bord, med god takhøyde og engasjerte mennesker som vil det beste for Elverum, 
Innlandet, Norge og ikke minst hele vår klode.  

Kommunestyregruppa vår står i mange krevende saker gjennom et år, ikke bare skal det gjøres 
krevende valg i samarbeid med medlemmene våre, det skal også skapes bred enighet om vår retning i 
de politiske foraene. Dermed blir det kompromisser på vegen til å skape framtidas Elverum. Det har 
Ingvar, Lillian og resten av kommunestyregruppa stått godt i, og ikke minst lagt ned mye tid for å farge 
politikken i Elverum rød.  

Elverum Arbeiderparti er en viktig aktør i både lokale, regionale og nasjonale saker. Det betyr at vi har 
et bredt nedslagsfelt for forskjellige interesser og nye tanker. Det siste året har vi blant annet stått i 
krevende budsjettprosesser, vi har jobbet hardt for sjukehuset vårt, og vi har tatt en rolle i 
regionreform-debatten. Ikke minst viser den nå nyvalgte regjeringen, at politikk på lokalt nivå kan nå 
helt opp til å bli nasjonal standard. Elverum Arbeiderpartis forslag om å ikke inntekts beregne 
barnetrygden har fått gjennomslag i Regjeringens først statsbudsjett, og fra september er målet å 
skrote denne ordningen på landsbasis! Det nytter å engasjere seg! 
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Utfordringer framover: 

Elverum Arbeiderparti har fortsatt store utfordringer å gripe tak i. De 8 årene med borgerlig styre 
firedoblet kommunen gjeld og låste betydelig med midler til investeringer. Befolkningsveksten hadde 
stoppet opp, men det kan nå se ut til at Arbeiderpartistyret er i gang med å snu denne trenden. Det er 
vår største oppgave, for å unngå større økonomiske utfordringer. 

For å sikre befolkningsvekst som veier opp for de investeringer vi har gjort trengs det hardt politisk 
arbeid for å sikre og skape arbeidsplasser og næringsutvikling. I tiden fremover skal vi kjempe med 
nebb og klør for å beholde vårt sykehus i Elverum, samtidig har vi flere mulige prosjekter på gang, som 
blant annet store muligheter innen skogindustrien. Vi må fortsette arbeidet med å sikre Elverum som 
et knutepunkt i Østerdalen. Både veiutbygging, og tilsving og elektrifisering av jernbanen er viktige 
saker for å gjøre Elverum attraktivt. I den andre enden må vi også jobbe med å ta ned utgiftene, vi går 
derfor inn i flere utfordringer innenfor strukturer i kommunen for å sikre oss økonomisk for blant 
annet ventende investeringer for å møte den kommende eldrebølgen og deres behov i Elverum.  

I det kommende året skal vi fortsatt håndtere en pandemi, og vi skal jobbe for at den nye 
Arbeiderparti-ledede regjering, leverer poltikk som treffer vanlige folk. Det vil gjøre landet godt, og 
bidra til at vi som kommune får mer rett og mulighet til å styre etter våre premisser. Vi trenger et 
sterkere felleskap! 

Kjære medlemmer. Vi har en god partiorganisasjon i Elverum med gode politikere i ledelsen og 
kommunestyret. Spesielt knytter det seg forventninger til Lillian som ordfører, Ingvar som gruppeleder 
og det nye styret. Men viktigst av alt: Vi er et lag med omlag 250 medlemmer, 20-30 på alle 
medlemsmøter, et godt sammensatt styre, samarbeid med LO, 13 representanter i kommunestyret og 
i flere råd, komiteer og utvalg. 

Elverum Arbeiderparti er et fellesskap av sosialdemokrater som jobber til det beste for Elverum og 
Elverums innbyggere. Sammen er vi sterke. 

Som leder vil jeg takke alle som i 2021 har gjort en jobb for Elverum Arbeiderparti, enten som 
kommunestyrerepresentant, styremedlem og deltatt i samtaler i partiet, på arbeidsplasser, med 
naboer og en rekke andre. Og ikke minst takk til alle som bidro til at vi i september fikk en ny regjering!  

Felles når vi mål. Sammen oppnår vi resultater  

Kameratslig hilsen 

Magnus Stenseth 

Leder, Elverum Arbeiderparti 
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Partistyret har etter årsmøtet bestått av:  

Leder:            Magnus Stenseth, Østre 

Nestleder:      Bente Irene Aaland, Leiret  

Kasserer:       Knut Solberg, Søndre                  

Sekretær:       Pål Sundt Finstad, Østre  

Medlemsansvarlig:     Erik Larsen, Søndre 

Kvinnekontakt:           Aud Irene Nordhagen, Leiret 

Styremedl:     Jan Gunnar Olbergsveen, Leiret 

Styremedl.:    Jeanette Evensen Olsen, Leiret       

Styremedl.:    Kristin Johansen, Søndre 

1. vara:           Helen Løkken, Leiret 

2. vara:           Stein Erik Nyberg, Østre 

3. vara:            Frank Ophus, Leiret 

I tillegg tiltrer med fulle rettigheter Thea Sandberg Braaten (AUF)  
Tiltredende med tale- og forslagsrett: Lillian Skjærvik (ordfører), Ingvar Midthun  

(gruppeleder) og Tor Kristian Godlien (LO).  

Medlems- og studieutvalg:  

Leder:Erik Larsen, Søndre, medlemsansvarlig/studieleder Elverum Arbeiderparti 

Medlemmer:  
Ingebrigt Henningsen, Østre 
Torbjørn Bækkevold, Østre 
 
Studielederne i arbeiderlagene og AUF: 
Jeanette Evensen, Leiret 
Margrete Skjærbekk, Østre  
Kaltun Ahmed, AUF  

Materialforvalter:  

Tor Kristian Godlien, Søndre 

Revisorer: Gunnar Lindbakken, Østre 

                   Hanna Hanstad, Østre 

vara:           Rune Marius Hermansen, Søndre 

vara:           Per Erik Skaugrud, Leiret 

 

Kvinnekontakt: Aud Irene Nordhagen, Leiret 
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Innlandet Arbeiderpartis representantskap:   

1. Lillian Skjærvik  
2. Ingvar Midthun    
3. Bente Aaland 
Varaer i rekkefølge: 
1. Pål Sundt Finstad          2.  Jeanette Evensen Olsen       
3.   Jan Gunnar Olbergsveen  4.   Aud Irene Nordhagen 
5.   Tor Kristian Godlien   6. Thea Sandberg Bråten 
7.   Knut Solberg      8. Anne Christel Johnsgaard      
9.   Stein Erik Nyberg                   10. Kristin Johansen      
 

            Årsmøtet ga styret fullmakt til å foreta suppleringsvalg av ytterligere varaer til 
            representantskapet ved behov. 
 
Innlandet Arbeiderpartis årsmøte 

1. Lillian Skjærvik   Østre 
2. Magnus Stenseth   Østre 
3. Bente Aaland   Leiret 
4. Ingvar Midthun   Leiret 
5. Thea Sandberg Bråten  AUF 
6. Per-Gunnar Sveen  Leiret 
7. Aud Irene Nordhagen  Leiret  
8. Tor Kristian Godlien  Søndre 
Varaer: 
1. Jeanette Evensen Olsen      Leiret 
2. Pål Sundt Finstad  Østre 
3. Knut Solberg                          Søndre  11. Jørn Øversveen     Leiret 
4. Gunnhild Marie Berteig       Leiret  12. Bodil Nordhagen     Leiret 
5. Jan Gunnar Olbergsveen     Leiret  13. Frank Ophus     Leiret 
6. Anne Christel Johnsgaard    Leiret  14. Line M. Torp Kristiansen  Leiret 
7. Stein-Erik Nyberg       Østre          15. Terje Lund     Leiret 
8. Anne Grete Berget                Leiret  16. Elivane Nordhagen    Leiret 
9. Erik Larsen        Søndre  17. Thomas Sveen                   Østre 
10. Tove Irene Paulsen       Leiret  18. Britt Weium     Leiret  
9.   Rune Marius Hermansen       Søndre  19. Torbjørn Bækkevold    Leiret 
10. Kristin Johansen              Søndre       20. Ragnhild Øien Rask           Leiret 
        
Styret fikk fullmakt til å supplere med flere varaer ved behov. 

 
 

Arbeiderbevegelsens arkiv: 

Representant: Rolv Skirbekk, Leiret 
Vara: Ingebrigt Henningsen, Østre 
Terje Lund er nestleder i Arbeiderbevegelsens Arkiv  

Hamar Media: 

Fullmektig: Magnus Stenseth

Rådgiver: Bente Irene Aaland  
Vara: Styret utpeker vara ved behov 
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Seniorpolitisk utvalg: 
Leder Ingebrigt Henningsen 
Bodil Nordhagen, sekretær 
Rolv Skirbekk 
Aud Jorid Warmdal 
Inger Johanne Norr 
Sverre Rimberg 

Mediegruppe:  

Utpekt av styret i Elverum Arbeiderparti 

Bente Irene Aaland 
Erik Larsen 
Kate Langsethagen 
Thea Sandberg Bråthen 
Terje Lund 
Frank Ophus 

 

Byutviklingsgruppe 
Utpekt av styret i Elverum Arbeiderparti 
 
Frank Ophus 
Gro Christensen 
Jan Gunnar Olbergsveen 
Torbjørn Bækkevold 
Jeanette Evensen Olsen 

Valgkomité: 

Leder: Tor Kristian Godlien, Søndre 
Thomas Sveen, Østre 
Anne Grete Berget, Leiret 
Vebjørn Skirbekk Sagmoen (AUF) 
Bjørn Jarle Røberg-Larsen, Leiret Arbeiderlag (oppnevnt av styret)  

Valgkamputvalg 2020-2021: 

Magnus Stenseth, partileder 
Lillian Skjærvik, ordfører 
Erik Larsen, Søndre 
Thea Sandberg Bråten, AUF 
Arne Terje Silihagen, Østre 
Margrethe Skjærbek, Østre og studieutvalget 
Jan Gunnar Olbergsveen, Leiret 
Jeanette Evensen Olsen, Leiret og studeiutvalget 
LO i Elverum,v/ leder Tor Kristian Godlien 
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POLITISK VIRKSOMHET 

Rapport fra kommunestyre- og formannskapsgruppa 2021:   

Kommunestyregruppa ble innkalt til 13 kommunestyremøter i 2021, med gruppemøter i forkant. I 
tillegg kommer kommunestyrets strategikonferanse. Formannskapsgruppa ble innkalt til 22 
formannskapsmøter i 2021, med gruppemøter i forkant. Formannskapet har hatt 10 møter med 
tillitsvalgte og personalsstaben, AU-møter. I tillegg har formannskapet gjennomført flere 
generalforsamlinger, eiermøter og orienteringer før ordinære saklister.  

Elverum Arbeiderpartis kommunestyre- og formannskapsrepresentanter har også arbeidet i 
komiteene, nemnder og utvalg med politiske saker. Kommunestyregruppas medlemmer har deltatt 
på partiets medlemsmøter, ulike arrangementer, seminarer og åpne møter gjennom året, både 
digitalt på Teams og i fysiske møter. Leiret Arbeiderlags initiativ rundt byutvikling har vært et tema i 
flere slike møter. Det er også gjennomført et møte med flere fastleger, som en følge av utfordringene 
rundt fastlegeordningen lokalt og nasjonalt. 

Kommunestyre- og formannskapsgruppa er preget av godt samarbeid, godt oppmøte og god 
deltagelse i diskusjoner og avklaringer av saker til behandling. En rekke møter er avholdt på Teams, 
og denne møteformen er nå etablert som et godt supplement til gruppas fysiske møter. 
Kommunestyregruppa bør etter gruppeleders vurdering fordele noe mer saksansvar på 
enkeltrepresentanter, som igjen følger opp enkeltsaker med innledninger i gruppemøter og innlegg i 
kommunestyret. Våre komiteledere har et slikt ansvar i sine sektorer, og løser dette på en meget god 
måte. 

Kommunestyregruppa har i stor grad samarbeidet med SV og FrP om politiske saker, og i mange 
saker har vi avklart enighet før møter i formannskapet og kommunestyret. Høsten 2021 ble det 
gjennomført et budsjettsamarbeid mellom alle tre partier, som endte med flertall i kommunestyret 
for et felles budsjettforslag og flertall for alle verbalforslag fra våre tre partier . Det er en god og åpen 
samarbeidsrelasjon mellom de tre partiene, i sak til sak. Arbeiderpartiet har hovedansvaret for 
utarbeidelsen av et fellesforslag, med innspill og forutsetninger fra FrP og SV i flere 
samarbeidsmøter. 

Det lokalpolitiske arbeidet er preget av mye enighet med Senterpartiet. Høsten 2021 inviterte 
Arbeiderpartiet til sonderingsmøte om handlingsplan og økonomiplan med Senterpartiet, men 
partiet takket nei til slike sonderinger. Høyre framstår som det partiet vi nå står lengst unna, først og 
fremst fordi partiet høsten 2021 løftet fram flere saker knyttet til nye skolenedleggelser, forslag til 
konkurranseutsetting i institusjonstjenesten og et ønske om å utrede muligheter for at kommunalt 
ansatte ikke lenger skal ha betalt spisepause/være tilgjengelige for arbeidsgiver i spisepausen. MDG 
oppfattes som fokusert på egne saker og enkeltsaker, som til nå har gjort det vanskelig med gode og 
brede drøftinger om et felles budsjettforslag. 

Samarbeidet med SV og FrP har ført til at saker som parkeringsavgift og bilfri rådhusplass er lagt vekk 
i perioden. I stedet er partiene samlet om en videreføring av dagens parkeringsordning i Leiret, og en 
ambisjon om at rådhusplassen og Elvarheimparken skal tilrettelegges enda bedre for arrangementer 
med tidsbegrenset stenging for biltrafikk. Partiene var høsten 2021 også enige om at forrige års nivå 
på eiendomsskatten skal videreføres i perioden 2022-2025. 
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Kommunestyregruppa og ordfører har hatt en rekke medieoppslag og noen leserbrev/kronikker 
gjennom året, blant annet knyttet til skolestruktur, barnehagekapasitet, byutvikling og 
sjukehussaken. Ordfører har også hatt flere medieoppslag knyttet til bedriftsbesøk og 
oppmerksomhet på lokal næringsutvikling med Elverum Vekst som kommunal samarbeidspartner for 
næringslivet og lokale gründere. 

Kommunestyregruppa og formannskapsgruppa har lagt betydelig og til dels avgjørende vekt på 
innspill og forslag fra partimedlemmer og styret i 2021, når saker har vært oppe til behandling. 
Arbeiderpartiet er avhengig av støtte fra andre partier for å få flertall i saker, og dette har selvsagt 
påvirket vårt lokalpolitiske arbeid i 2021. Arbeiderpartiet har i stor grad lyktes med å sikre slik støtte i 
mange saker gjennom året, med budsjettsaken som den klart største og viktigste saken å sikre flertall 
for. 

Noen aktuelle saker i formannskap og kommunestyre 2021: 

(i tillegg kommer saker drøftet og tatt opp i komiteene) 

• Handlings- og økonomiplan 2022 – 2025. 
• Eiendomsskattevedtak 2022. 
• Detaljreguleringer i utbyggingsområder for boliger og næring. 
• Klagebehandlinger, reguleringssaker og konsesjonssaker. 
• Eiermøter og dialogmøter med Elverum Vekst, Elverum Energi, Terningen Arena Idrett og 

Kultur, Festspillene, Elverum Kommunale Pensjonskasse, Kommuneskogen, Visit 
Elverumregionen og andre selskaper med kommunalt eierskap/deleierskap. 

• Elverum kommunes uttrekning av målbildet for Sykehuset Innlandet HF. 
• Høringssvar fra Elverum kommune, videreføring av Sykehuset Innlandet HF. 
• Flere høringssaker, bl.a om vei, tiltaksplan for skog- og tresektoren i Innlandet, kulturstrategi 

for Innlandet fylkeskommune  
• Avhending av Kirkeby Oppvekstsenter. 
• Sivilt-militært samarbeid, bl.a detaljeregulering for standplass 40 km, regionfelt Østlandet. 
• Kompensasjonsordning til lokale virksomheter, koronapandemien og statlige tilskudd. 
• Svar på spørsmål fra Våler kommune om innledende samtaler om kommunesammenslåing. 
• Tiltak for rekruttering av fastlege i ledig fastlegehjemmel, og langsiktig plan for rekruttering. 
• Bredbåndsutbygging på bygdene 2017- 2024. 
• Strategi- og handlingsplan for Sør-Østerdalsregionen 2021-2024. 
• Ny organisering av vannforvaltningsarbeidet i Glomma vannområde og Grensevassdragene. 
• Kommunal organisasjonsendring, skole og barnehage. 
• Flytting av ungdomsskoletrinnet, Hanstad barne- og ungdomsskole. 
• Rapport, Helsehuset. 
• Tilstandsrapport, barnevernet. 
• Tiltaksutredning for bedre luftkvalitet i Elverum 2021-2024. 
• Kulturprisen 2021 og Årets Elverumsing 2021. 
• Beredskap og ROS-analyse 2021-2024. 
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2021 som Ordfører! 

Takk for at jeg har fått vært deres ordfører også i 2021.  

Det har vært nok et år med restriksjoner for oppsøkende virksomhet fra ordfører. Det blir mye 
teamsmøter, noe som også har gjenspeilet det politiske arbeid. De fleste formannskapsmøter er 
gjennomført fysisk med god avstand og få pauser, mens kommunestyremøtene er i hovedsak 
gjennomført på teams. Med det så blir møtene mellom folk og den uformelle samtalen fraværende. 
Vi har blitt flinke til å finne gode løsninger for kommunikasjon, demokrati og samarbeid. 

Næringsutvikling er svært viktig for kommunen. I 2021 har det vært svært viktig for Elverum Vekst AS 
og meg å sette fokus på landbruksbesøk. Landbruket er en stor næring i Elverum. Her skjer det mye 
spennende! Ordfører har et meget godt samarbeid med Elverum Vekst som er vårt næringsselskap. 
Hver tirsdag er avsatt i kalenderen for at jeg skal delta på bedriftsbesøk sammen med EV. 

Den økonomiske situasjonen i Elverum kommune er vanskelig. Gjeldsbyrden er stor og det er lite 
handlefrihet. Gruppeleder og partileder gjør her en god jobb for å lande et godt budsjett sammen 
med kommunestyregruppa, partiet og samarbeidspartnere. Intern forståelse for våre utfordringer er 
viktig. 

Sensommer og høst var det mer åpent i samfunnet. Jeg fikk mange invitasjoner til å delta på åpninger 
og aktiviteter. Av det kan nevnes møte med nye ansatte i Østerdal Garnison, Pridearrangement, 
åpning av Terningen Innovasjonspark, Hernesmarsjen, møte med Thailandske ambassade hos 
Østmoe, BP-stasjon i Sørskogbygda, åpning av nytt skoleår på Folkehøgskolen, gjennomføring av TV-
aksjonen, med Hjerterom på timeplanen, møte med Forsvarsministeren, Gå for næringslivet, åpning 
av nytt og utvidet motorsenter på Starmoen, åpning av to kunstutstillinger, Mesternes mestermøte 
istedenfor Landsskytterstevne,  

Stortingsvalg, Sørskogbygdadagene, åpning av nye bedrifter og kontorbygg, Agenda Elverum, 
Idrettens dag 2021, Bowling NM for seniorer, åpning av fylkeskonferanse på Elgstua, Høstkonferanse 
i KS, åpning av Helse og Omsorgsuka, åpning av Movies on Wars, åpning av nye Skogheim basert på 
spillemidler fra Norsk Tipping, 25-års jubileum for ansatte i Elverum kommune, Fagbrevutdeling 
Elverum videregående skole, åpning av Harviken småbruk i Sørskogbygda, åpning av julegata og 
tenning av julegrana på Rådhusplassen. Så ble samfunnet mer og mer lukket på grunn av ny tt 
koronavirus, omikron. Vi visste lite om viruset som smittet veldig fort og vi fikk de strengeste 
tiltakene hittil og med det slutt på fysiske møter og sammenkomster.  
Av annen aktivitet gjennom året kan nevnes vielser og feiring av 100-åringer som svært hyggelige 
begivenheter. 

Jeg deltar jevnlig i Ordførermøter og med partiledelsen i Arbeiderpartiet. Jeg må gi ros til 
partiledelsen vår for hvordan de tilrettelegger for dialog og støtte til min gjerning i vervet som 
ordfører.  

Forsvaret og sykehussaken er to store saker som det jobbes kontinuerlig med. Her har ordfører et 
tett og godt samarbeid med kommunens administrasjon, fagfolk, regionens politikere/ordførere og 
kommunestyregruppa i EAp og Formannskap/Kommunestyre. Dette er svært viktig arbeid for 
framtidas Elverum.  
Det skjer mye positivt i Elverum, kommunen utvikles og det etableres stadig nytt næringsliv og det 
bygges nye boliger. Nå er vi i vekst og håper den fortsetter. 

01.02.22 Lillian Skjærvik, Ordfører. 
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MØTEVIRKSOMHET 

 

Årsmøte 

Årsmøtet ble avviklet via Microsoft Teams 4. februar 2021, med møtestart kl. 18.00 og møteslutt kl. 
21:45. Antall frammøtte var 39 medlemmer, herav 38 stemmeberettigede. 

Magnus Stens ønsket vel møtt til årsmøtet.  

Etter konstituering var det politisk innledning ved vår egen ordfører Lillian Skjærvik  

Etter behandling av årsberetning og regnskap for 2020 og de vanlige årsmøtesakene, behandlet 
årsmøtet 7 innkomne forslag. 

Magnus Stenseth avsluttet med å gi en kort oppsummering av året som hadde gått og hvilke 
utfordringer vi sto ovenfor politisk og organisatorisk. 

Styremøter 

Det er avholdt 11 ordinære styremøter i 2021. På grunn av korona-situasjonen har styremøtene i stor 
grad vært avholdt på Teams med unntak av tre møter som har vært kombinerte Teams- og fysiske 
møter.  

Flere viktige saker har blitt behandlet og presentert for medlemsmøtet. Mer om dette under 
medlemsmøter.  

Medlemsmøter  

Det har vært avholdt 11 ordinære medlemsmøter i 2021. På grunn av koronasituasjonen er noen 
medlemsmøter avholdt på Teams og andre møter i kombinasjon med fysisk frammøte og Teams-
møter. 

Koronasituasjonen har gjort det vanskelig å gjennomføre temamøter som ønskelig, men i vi har 
likevel blant annet har temamøte om «Framtidas næringsutvikling» med Næringsminister Jan 
Christian Vestre, hvor hele regionen ble invitert.  

Det har i stor grad blitt gjennomført medlemsmøte før kommunestyremøter hvor viktige saker skulle 
behandles. Vi har hatt besøk av kommunedirektør og økonomisjef i forbindelse med orientering om 
kommunens økonomiske situasjon og behandling av budsjett- og økonomiplan. 

Noen av temaene og sakene på medlemsmøter har vært: 

«Kommuneøkonomi og budsjett- økonomiplan» har vært tema på flere medlemsmøter med 
eksterne innledere på to medlemsmøter. Innledere var rådmann Kristian Trengereid og økonomisjef 
David Sande. 

«Skole- og barnehagestruktur» har væt tema på flere møter. Her har utdanningskomiteens leder, 
Tor Kristian Godlien, hatt innledningene sammen med partiets medlemmer i komiteen.  

«Framtidas institusjonsplasser i Elverum kommune» har også vært tema, hvor helse- og 
omsorgskomiteens leder Bente Irene Aaland, har innledet og orientert. 

«Heltid – deltid» har vært tema i flere anledninger, her har blant annet Bente Aaland og Jeanette 
Evensen Olsen redegjort for arbeidet og situasjonen Elverum kommune står i.  



22 
 

«Arbeiderpartiets representasjon i styrer, råd og utvalg» har vært drøftet i medlemsmøte. 

«Sykehussaken» hvor ordfører Lillian Skjærvik har orientert og gitt informasjon om arbeidet som 
gjøres. 

Hun har dessuten gitt orientering om sitt arbeid på andre områder. 

«Regionreformen» var tema på medlemsmøte der medlemmene fikk en grundig gjennomgang av 
saken slik at vi kunne sende signaler til kommunestyregruppe og våre medlemmer i 
Representantskapet i Innlandet Ap.  

«Næringsutvikling» har vært tema i mangemøter gjennom året, både i medlemsmøter, styremøter 
og også blitt et viktig tema for Byutviklingsgruppa.  

«Byutvikling» har vært på dagsorden ved Byutviklingsgruppa, der blant annet bilfri rådhusplass har 
vært et viktig tema for partiet.  

«CRPD» som er FN’s konvensjon om rettigheter for mennesker med nedsatt funksjonsevne har vært 
tema i medlemsmøte for å opplyse våre medlemmer om viktige ting å ta med seg i arbeid med 
utvikling og utbygging.  

«Møteplassen» har vært tema i forbindelse med skolestrukturutredningen, partiet har fptt bred 
informasjon om deres virke og fant til slutt en løsning som gjorde at Møteplassen kunne fortsette i 
sine lokaler på Folkvang i samarbeid med kommunedirektøren.  

Forberedelser og gjennomføring av Stortingsvalget har vært tema i møtene.  

Oppslutningen om medlemsmøtene har i gjennomsnitt vært 20 – 30 medlemmer, med høyest 
oppslutning 38 medlemmer unders behandling av skolestruktur. Saker om kommuneøkonomi og 
budsjett- og økonomiplan har hatt stor oppslutning. 

Det er et mål fortsatt å øke oppslutningen på medlemsmøtene. Dette har vært mer krevende i 2021 
på grunn av restriksjoner knyttet til korona-situasjonen. Alle medlemmer har ikke like muligheter til å 
delta på Teams. Medlemsmøter i Elverum Arbeiderparti er åpne, dvs. at også ikke-medlemmer er 
velkommen til å være tilstede på møtene, med mindre noe annet blir bestemt under møtene. 
Pressen inviteres til møtene. 

Medlemsmøtene er det høyeste organet i Elverum Arbeiderparti mellom årsmøtene, og vedtak som 
gjøres på medlemsmøtene er bindende for Elverum Arbeiderpartis kommunestyregruppe, hvis ikke 
noe annet blir vedtatt av medlemsmøtet. Det er blitt sendt ut e-post med årsplan i begynnelsen av 
året til alle medlemmer, med oversikt over de planlagte aktivitetene i Elverum Ap. Videre har 
informasjon om aktivitetene blitt publisert på Elverum Aps internettsider 
www.elverum.arbeiderparti.no og Facebook.  

Forut for alle medlemsmøter har partiledelsen sendt ut påminnelse om møtetidspunkt, møtested, 
møteform og sakliste til alle medlemmer som har registrert e-postadresse hos Elverum Ap. Det har 
også vært vanlig å sende ut SMS til alle medlemmer med registrert mobiltelefon. For 2021 sendes e-
post om møteplan.  I tillegg legges møteplanen ute på vår nettside www.elverum.arbeiderparti.no og 
i papirutgaver i partisentralen. 

 

 

 

http://www.elverum.arbeiderparti.no/
http://www.elverum.arbeiderparti.no/
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SENIORPOLITISK UTVALG 

Seniorpolitisk utvalg bygger sitt arbeid på vedtatt Seniorpolitisk plan for 2020-2023. 

I 2021 har Seniorpolitisk utvalg gjennomført flere møter  

Tema i møtene har bl.a. vært innspill til budjsett og økonomiplan, og oppfølging av valgprogrammet 
for perioden.  

Seniorpolitisk utvalg skal være bindeledd mellom utvalget og Elverum Arbeiderpartis styre.  

1. MAI  

1. mai -arrangement med 1. mai frokost ble nok engang avlyst som følge av Korona-situasjonen. 
1.mai feiring 2021 ble derfor digital for hele Norge! 

INNLANDET ARBEIDERPARTI 

Elverum Arbeiderparti har deltatt på representantskapsmøter og årsmøter.  

Følgende fra Elverum Ap har hatt verv i Innlandet Arbeiderpartis styre eller utvalg i 2021: 

Per-Gunnar Sveen er medlem av av fylkesutvalget i Innlandet Fylke og har sammen med 

Bjørn Jarle Røberg-Larsen fast plass i Fylkestinget.   

Magnus Stenseth er medlem av styret i Innlandet Arbeiderparti 

Bjørn Jarle Røberg Larsen er tilsatt som fylkessekretær i Innlandet Arbeiderparti. 
Erik Larsen er medlem av valgkamputvalget til Innlandet Arbeiderparti 
Bente Irene Aaland er 1.vara Stortinget for Hedmark Arbeiderparti. 

 

MEDLEMSSITUASJONEN  

Medlemmer(betalende) pr.31.12.2021: 

Søndre Elverum:              25 medlemmer  

Leiret:                           170 medlemmer 
Østre Elverum:  48 medlemmer 

Ikke tilknyttet lag:                1 medlem 

Til sammen Elverum AP:   244 medlemmer  + 14 medlemmer i Elverum AUF 
Medlemstall 2020: 247 medlemmer 
Medlemstall 2019: 248 medlemmer 
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AVSLUTNING     

Året sett under ett har vært preget av god aktivitet, hvor det har vært behandlet flere store og viktige 
saker til tross for en krevende hverdag med pandemien. Vi vil takke alle som har vært med og 
engasjert seg i partiarbeidet i 2021, og håper alle er klare for å ta fatt på den kommende valgkampen 
og kampen om å sikre sosialdemokratiske prinsipper og en god kommuneøkonomi til det beste for 
Elverums befolkning. 

 

Magnus Stenseth, leder 

Bente Irene Aaland, nestleder 

Pål Sundt Finstad, sekretær   

Knut Solberg, kasserer 

Erik Larsen, medlemsansvarlig 

Aud Irene Nordhagen, kvinnekontakt 

Jan Gunnar Olbergsveen, styremedlem 

Jeanette Evensen Olsen, styremedlem 
Kristin Johansen, styremedlem 

Ingvar Midthun, gruppeleder 

Thea Sandberg Bråten, Elverum og Åmot AUF 

Lillian Skjærvik, ordfører 

Tor Kristian Godlien, LO 
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ÅRSBERETNING LEIRET ARBEIDERLAG 2021 
Året 2021 har som kjent blitt preget av korona pandemien. Vi har allikevel forsøkt å 
opprettholde aktiviteten i styret med regelmessige styremøter, de fleste på teams. De fleste 
aktivitetene som var planlagt for 2021 ble dessverre avlyst. 

ORGANISASJONEN: 
Leiret Arbeiderlag har etter årsmøtet 19. januar 2021 hatt følgende tillitsvalgte: 

Leder:    Jan Gunnar Olbergsveen 

Nestleder:   Frank Ophus 

Sekretær:   Anne Grete Berget 

Kasserer:   Arne Gjelten 

Studieleder:   Jeanette Evensen Olsen 

Styremedlem:   Gro Christensen 

Styremedlem:   Gunnhild Marie Berteig 

Styremedlem:   Helen Løkken 

Styremedlem:   Morgan Johansen 

1. varamedlem:  Dag Sondre Peikli 

2. varamedlem:  Jørn Øversveen 

3. varamedlem:  Bodil Nordhagen 

 

Revisorer:  

Torbjørn Johansen 

Terje Lund 

Vara: Arild Kjempekjenn  

 

Arbeiderbevegelsens arkiv: 

Jan Gunnar Olbergsveen 

 

Hamar Media: 

Jan Gunnar Olbergsveen   representant 
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Valgkomité valgt på årsmøtet:  

Per Gunderrud    leder  

Britt Weium 

Tove Irene Paulsen 

 

Medlemssituasjonen. 
Leiret Arbeiderlag hadde ved utgangen av 2021 170 betalende medlemmer, en nedgang på 1. 
Medlemslisten inneholdt totalt 178 navn, det samme som i 2020. Det er gjennomført flere 
ringerunder fra styrets medlemmer og det er sendt flere sms til de som ikke har betalt som 
påminnelse. Vi endte allikevel opp med 8 medlemmer som ikke betalte. Det har vært 
forholdsvis mange dødsfall i medlemsmassen siste år. Det er gledelig at vi har fått 14 nye 
medlemmer også.   
 

Styremøter. 

Det er avholdt 7 styremøter i løpet av perioden. 

Styremøtene har fast agenda med gjennomgang av saker som skal opp i kommunestyret i 
nærmeste fremtid samt at det blir referert fra saker som har vært oppe i kommunestyret med 
resultat av behandlingen der. Vi refererer også saker som diskuteres i kommunepartiet til 
orientering for de av styrets medlemmer som ikke også sitter i Elverum AP sitt styre. Alle 
varamedlemmer til styret blir også innkalt til alle styremøter.  

Spesielt har vi diskutert den vanskelige økonomiske situasjonen i Elverum kommune. Det er 
kommet forslag til tiltak over bordet som de av styrets medlemmer som sitter i 
kommunestyret kan ta med seg inn i arbeidet der.  

Vi har også i 2021 hatt diskusjoner rundt skolestruktur. Det er delte meninger i styret, men vi 
har samlet oss rundt vedtaket til medlemsmøtet i Elverum Arbeiderparti som jo er 
bestemmende for partiets holdning i denne saken.  

Etter at årsmøtet vedtok og fremme forslag om å gjøre Rådhusplassen permanent bilfri har det 
vært arbeidet med dette i Elverum AP. Det er satt av kr 500.000 til utredning av dette i 
årsbudsjettet for kommunen i 2022.  

Leiret Arbeiderlags arbeid med sentrumsutvikling har blitt lagt merke til. Med bakgrunn i 
dette ble bygruppa vår utvidet med folk fra styret i Elverum AP med formål om videre arbeid 
med byutvikling og attraktivitet for Elverum. Fra Leiret arbeiderlag deltar Frank Ophus, Gro 
Christensen, Thorbjørn Bekkevold, Jeanett Evensen Olsen og Jan Gunnar Olbergsveen.  

Medlemsmøter. 
Det er ikke avholdt egne medlemsmøter i regi laget i denne perioden. Kommunepartiet kjører 
medlemsmøter nesten hver måned unntatt i ferietiden og det er vanskelig å finne andre 
dagsaktuelle temaer som ikke er oppbrukt.  
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1. mai frokost. 

Heller ikke i 2021 var smittesituasjonen slik at vi kunne arrangere 1. mai frokost. Alle andre 
fysiske arrangement var også avlyst i Elverum på 1. mai.   

Valgkamp. 
Mange fra Leiret Arbeiderlag var særdeles aktive i valgkampen. Vi delte ut 
husstandsbrosjyrer og bemannet stands, fortrinnsvis i sentrum. Vi bidro sterkt til den gode 
stemningen og troen på at vi skulle klare et skifte på stortinget. Sammen med Senterpartiet 
førte valget til en ny, rødgrønn, regjering med Jonas Gahr Støre som statsminister.  

Lagskveld. 

Vi gjennomførte lagskveld på Lille Gråberg den 29. oktober med 34 deltagere. Signe Marie 
Rustad og Bjørge Verbaan underholdt. Anette Trettebergstuen ble som nyslått kulturminister 
forhindret, men Nils Kristen Sandtrøen stilte på kort varsel fra stortingsbenken. Vi delte ut 
hederstegn til 19 trofaste medlemmer. Rolv Skirbekk og Gunvor Olbergsveen var de med 
lengst ansiennitet, femti år.  

Studietur til Stortinget. 

Datoen 4. desember var satt av til studietur til Stortinget. Buss, guide og bespisning var bestilt 
da Stortinget påny ble nedstengt for omvisninger dagen før turen skulle gjennomføres. Det var 
16 påmeldte som vi dessverre måtte melde avbud til på kort varsel. Vi gjør et nytt forsøk i 
2022.  

Studiearbeid.  

 Laget har ikke hatt egne studieaktiviteter i perioden, men har deltatt i kommunepartiets og 
Innlandet Arbeiderparti sine studieaktiviteter. Noen av medlemmene deltar blant annet på 
partiskolen. Studieleder er sammen med lagleder deltagere i Elverum Arbeiderparti sitt 
valgkamputvalg. 

Annen representasjon. 
Lagets leder Jan Gunnar Olbergsveen har møtt på Generalforsamling i Hamar Media hvor 
laget har seks aksjer. 
Lagets leder har møtt på årsmøte i Arbeiderbevegelsens Arkiv.  
 

Formannskap og kommunestyret. 

Gruppeleder for kommunestyregruppa representerer vårt lag og er også medlem i 
formannskapet som en av tre fra vårt parti der. 8 representanter av vår gruppe i 
kommunestyret kommer fra vårt lag.  
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AVSLUTNING. 
Til tross for at korona situasjonen har satt sitt preg på året har styret klart og holde oppe god 
aktivitet. I styrearbeidet har vi hatt oppe til diskusjon de aktuelle sakene som formannskap og 
kommunestyre har behandlet og de av våre styremedlemmer som også er 
kommunestyremedlemmer har fått med seg våre synspunkter inn i debattene. Våre 
representanter i formannskap og kommunestyre har gjort en meget god jobb i den nye rollen 
vi har hatt som ledende parti i posisjon i Elverum kommune. Flere av våre medlemmer har 
også utmerket seg med gode og konstruktive leserinnlegg med dagsaktuelle saker.   

Lagets medlemmer var særdeles aktive i årets valgkamp. I kraft av vår størrelse er det naturlig 
at vi er bærende i valgkamparbeidet i Elverum.  

Vi retter en stor takk til alle lagets medlemmer for deres deltagelse i partiets forskjellige 
aktiviteter og deres bidrag på vegne av Leiret Arbeiderlag i forskjellige fora i samfunnet.  

 

Elverum 20. januar 2022 

 

Jan Gunnar Olbergsveen 

Leder 

Frank Ophus        Arne Gjelten 

Nestleder        Kasserer 

Anne Grete Berget       Jeanette Evensen Olsen 

Sekretær        Studieleder 

Gunnhild Marie Berteig      Gro Christensen 

Styremedlem        Styremedlem 

Helen Løkken        Morgan Johansen 

Styremedlem        Styremedlem 
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Østre Elverum Arbeiderlag 

Årsmelding 
2021 

Organisasjon, møter og representasjon 
Tillitsverv 

Lagsstyret:  

Leder Pål Sundt Finstad  (ny ) 

Nestleder Magnus Stenseth (ny 2020) 

Sekretær Hanna Hanstad  

Kasserer Stine Heyerdahl Sveen  

Studieleder/styremedlem Margrethe Skjærbæk (ny) 

Styremedlem Gunvald Nersveen (ny 2020) 

Styremedlem Vilde Stenseth (ny 2020) 

Varamedlem Grethe Korsbakken 

Varamedlem Thomas Sveen (ny) 

 
Andre verv og 
representasjoner 

 

Hamar Media:  

 

PersonligVara: 

 

1. Hanna Hanstad 
(fullmektig) 

2. Thomas Sveen (rådgiver) 

1.Tor Reidar Løvhaugen 

2.Grethe Korsbakken 

Arbeiderbevegelsens 
arkiv: 

 

Tor Reidar Løvhaugen 

Arne Terje Silihagen 

Studieutvalget:  

 

 

 

 

Dette består av 
studielederne i de respektive 
lagene, samt  leder valgt av 
årsmøtet i Elverum Ap. 

 



30 
 

Studieleder i ØEA  Margrethe Skjærbæk 
(automatisk medlem av 
Elverum Aps studieutvalg) 

 

Revisorer:  

 

Vararevisor: 

1. Gunnar Lindbakken 

2. Anne Grethe Silihagen 

Stein-Erik Nyberg  

 

Representant til valgkomiteen i  Elverum Arbeiderparti:  Thomas Sveen  

Valgkomité:  

 

 

Ingebrigt Henningsen 

Lillian Skjærvik 

Stein-Erik Nyberg 

     

Innledning 

Året 2021 har også vært preget av koronapandemien og hemmet lag som vårt i å ha de gode 
sammenkomstene som vi er vant med. Vaksineringen har hjulpet og beskyttet oss, men nye 
mutasjoner har meldt seg og vårt trygge og gode land har vært litt av og på for alle aldersgrupper og 
samfunnslag. Ord som Munnbind, Antibac og «Meter`n»  vil bli husket. 

Årsmøtet 2021 (for året 2020) 
ble holdt ved Teams og med noen få, vesentlig fra styret i Sørskogbygda Samfunnshus torsdag 
21.januar.  

Bra deltakelse og aktive møtedeltakere.  

Uttalelse i.f.m. den pågående skolesaken ble oversendt hovedpartiet. 

Bevilgninger vedtatt i årsmøte: 

LO i Sør- Østerdal  

Kr 2.500,- tilskudd til 1. MAI markering  

Kr 1.000,- dvs kr 500,-til hver av skolene i Østre Elverum  

i fm 17.mai feiring. 

P.g.a. koronapandemien ble det heller ikke i år ordinære markeringer av disse dagene, derfor er ikke 
bevilgningene effektuert.  

Årsmøte i Elverum Arbeiderparti 

ble avviklet torsdag 4. februar ved Teams, flere fra laget vårt deltok. 
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Aktivitet og saksoversikt  

Det har vært holdt 4 styremøter, alle digitalt.  

Saker vi har hatt oppe er skolesaken, skogkommunen Elverum og dens muligheter, bygdeutvikling, 
spesielt Sørskogbygda, her må vi være pådrivere, Sætre, kommuneøkonomien, medlemsoppfølging 
og valgkampen.   

 Søknad fra AUF i Elverum/Åmot om økonomisk støtte i fm valgkampen ble behandlet i styremøte 
12.mai, styret vedtok enstemmig å gi et tilskudd på kr 3.000,-. 

Ellers har styret hatt jevnlig telefonkontakt vedr. møteopplegg, og innspill til hovedpartiet. 

Med vår nestleder i formannskap og kommunestyre og vår leder som vara til kommunestyret blir vi 
jevnlig holdt orientert om aktuelle saker. 
 

ØEA er representert i styret i Elverum Arbeiderparti:  

Magnus Stenseth ble ved årsmøtet i 2020 valgt til leder i Elverum Arbeiderparti.  

Ved årsmøtet i 2021 ble vår nyvalgte leder Pål Sundt Finstad valgt som sekretær. 

Stein-Erik Nyberg ble 2.varamedlem til styret 

 

Kommunestyregruppa: 

Ordfører Lillian Skjærvik og Magnus Stenseth som medlem, med Pål Sundt Finstad som varamedlem. 

Formannskapet: 

Lillian Skjærvik og Magnus Stenseth sitter i formannskapet. 

Komiteer/Utvalg/Øvrig representasjon 

Flere fra vårt lag er via Elverum Arbeiderparti representert i komiteer, råd, nemnder og utvalg i 
kommunen og i Fylket, flere fra vårt lag er også delegater til fylkespartiets årsmøte som representant 
for Elverum AP. 

Arbeiderbevegelsens arkiv 

Årsmøte ble holdt 10. juni på Skogmuseet i Elverum. 

Dessverre ble det ingen representasjon fra oss i år.  

Hamar Media  

Ved Generalforsamlingen deltok vår leder Pål Sundt Finstad. 

Årets utbytte pr. aksje ble kr 5.000,-. Med våre 8 aksjer ble vi tilgodesett med kr 40.000,- kjærkomne 
midler til vårt arbeiderlag!  

Studiearbeid 

Det har ikke vært studieaktiviteter i lagets regi. 
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1. mai 2021 

Koronapandemien satte også dette året en stopper for en ordinær markering av arbeiderbevegelsens 
viktige dag. Det ble en digital markering. 

Medlemsmøter  

Det har naturlig nok ikke vært arrangert medlemsmøter i lagets regi i 2021. Våre medlemmer har 
deltatt i hovedpartiets medlemsmøter som også dette året har vært en kombinasjon av fysiske og 
digitale møter.  

Skolesaken var nok møtet som engasjerte våre medlemmer mest i året som har gått. 

Må gi honnør til Elverum AP som har fått til digitale medlemsmøter med våre nye statsråder.  

VALGKAMPEN 2021 

Lørdag 7. august var det Kick-off for valgkampen i vårt distrikt i Gråbergparken med vår partileder og 
statsministerkandidat Jonas Gahr Støre. 

Pga. koronapandemien ble også valgkampen amputert, uten husstandsbesøk og kringle på stands. 
Men, vi skal være stolte av oss sjøl, roder for utkjøring av valgkampmateriell ble revidert og våre 
trofaste medlemmer sto for utkjøring, disse fortjener en stor takk! 

Flere fra laget vårt sto på stand ved Coop Marked i Sørskogbygda noen ettermiddager og en lørdag. 
Mange besøkte oss og vi fikk også takk fra flere for vårt engasjement i skolesaken. 

Og, vi fikk selebert besøk av vår stortingsrepresentant 

Nils Kristen Sandtrøen. 

Økt smittesituasjon i kommunen vår gjorde at vi måtte stå over en planlagt lørdag. MEN, vi vant 
valget og det var hovedsaken! 

Stortingsvalg i 2021 

Vi kan glede oss over at vi, etter åtte år med borgerlig regjering, endelig er tilbake i manesjen og 
sjefsrollen på Stortinget, sammen med SP, og med vår partileder Jonas Gahr Støre som statsminister. 

22. juli Markering 

10 år er gått siden den grusomme terrorhandlingen som rammet regjeringskvartalet og AUF-leiren på 
Utøya, og endelig kan vi si høyt at det var et angrep på hele vår bevegelse. 

Torsdag 22. juli var det minnesmarkering i Gesselparken ved Glomma, et samarbeid mellom Elverum 
Arbeiderparti, Elverum-Åmot AUF og Elverum Kommune. Minnetaler ble holdt av Thea Sandberg 
Bråthen fra AUF, av varaordfører Eldri  

Svisdahl på vegne av kommunen og av leder i Elverum Arbeiderparti Magnus Stenseth. 

Etter 1 minutts stillhet ble det drysset roser i Glomma til minne om de 77 ofrene. Markeringen ble 
avsluttet med en kaffesamling på Partikontoret på Gråberg.  

Medlemmer som har gått bort i 2021 

Vi skal være forsiktige med å nevne navn, men en av våre trofaste medlemmer, Karin Haugseth gikk 
bort i juli, hun var av solid arbeiderslekt, Skjærbekk fra Julusdalen, og hadde 45 års medlemskap! 
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Medlemssituasjonen 

Ved utgangen av 2021 har vi 48 medlemmer, ved forrige årsskiftet hadde vi 46 registrerte 
medlemmer. Det har også i 2021 blitt gjort en innsats for å få med «gamle medlemmer», noen har 
glemt å betale, andre ønsker ikke lenger være medlem, og noen har flyttet. 

Påminnelse om kontingent kommer via SMS og mail, noe som gjør at det glipper for noen.  

Vi kan imidlertid glede oss over flere nye medlemmer og ønsker de velkommen til vårt lag. 

Sluttord 
Vi har igjen lagt bak oss et år med begrenset medlemskontakt.  Medlemsdemokratiet blir svekket når 
møter må skje digitalt, ikke alle våre medlemmer er på nett. 

Vaksineringen virker, men pandemien holder stand, nye mutasjoner dukker opp. Nå ser vi fram til at 
samfunnet igjen kan fungere som normalt og at vi kan møtes og glede oss over det sosiale og fine 
miljøet vi har i laget vårt.  

I 2023 er det igjen kommunevalg og vi retter allerede nå fokuset på program- og 
nominasjonsarbeidet som skal gjennomføres i forkant.    

Vi ser fram til et fortsatt godt samarbeide kommende år, som et aktivt lokallag i Elverum 
Arbeiderparti. 

Hernes, 31. desember 2021/Årsmøtedato 20. januar 2022 

Styret: Pål Sundt Finstad, leder 

 Magnus Stenseth, nestleder 

Hanna Hanstad, sekretær 

Stine Heyerdahl Sveen, kasserer 

Margrethe Skjærbæk, studieleder/styremedlem 

Gunvald Nersveen, styremedlem 

Vilde Stenseth, styremedlem 

Grethe Korsbakken, varamedlem  

Thomas Sveens, varamedlem 
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Årsmelding 2021 

Styret har i perioden bestått av 

leder Tor Kristian Godlien 

nestleder Rune Marius Hermansen 

sekretær Inger Johanne Norr 

kasserer Knut Solberg 

styremedlem 

styremedlem 

Kristin Johansen 

Renate Berntsen Midtlie 

styremedlem/medlemsansvarlig Erik Larsen 

1.varamedlem 
 

Stein Cato Nybakken 

Valgkomité:  

Det har ikke vært etablert valgkomité. Styret fikk på årsmøtet fullmakt til å legge 
fram forslag på kandidater. 

 

  

Andre verv: 

Revisor 

Folkets Hus Jømnvang SA  

Hanna Hanstad  

Leder/nestleder 

 

Representasjon i EAP: 

Studieutvalget:  Erik Larsen 

Styret: Knut Solberg 

(samt Tor Kristian Godlien som leder i LO Sør-Østerdal) 

Representantskap Innlandet 
Arbeiderparti :                                                        

 

Knut Solberg – vara for Jørn Øversveen 

Valgkomiteen:  

 

Tor Kristian Godlien 
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Valgkamputvalget Innlandet 
Arbeiderparti:                                             

 

Erik Larsen 

 

Politisk representasjon 

Kommunestyret: Erik Larsen og Tor Kristian Godlien.  

Knut Solberg, Kristin Johansen og Rune Marius Hermansen er varamedlemmer. 

Formannskapet: Tor Kristian Godlien – 2.varamedlem. 

 

Komiteer: 

Utdanning: Tor Kristian Godlien – leder og Knut Solberg – varamedlem                

 Helse og omsorg: Erik Larsen – nestleder 

Vekst og utvikling: Kristin Johansen – varamedlem 

Plan og eiendom: Rune Marius Hermansen – varamedlem. 

Styrets virksomhet 

Det har vært avholdt 2 styremøter og behandlet 11 saker, bl.a. situasjonen rundt Jømnvang, 
økonomisk støtte til Elverum/Åmot AUF og Heradsbygd Menighetsråd og valgkamp for 
stortingsvalget 2021. 

Det har fortløpende blitt orientert om den politiske og økonomiske situasjonen i kommunen, 
herunder skolestruktur og situasjonen i helsesektoren.  

 

Annen aktivitet 

All aktivitet har også dette året vært begrenset pga. koronapandemien. 

Det har vært sterke smitteverntiltak og slik begrensninger på hvor mange som kunne samles fysisk. 
Nødvendige møter er blitt avholdt digitalt. 

Laget har vært representert med en eller flere medlemmer på alle møter og samlinger i regi av 
kommunepartiet og Innlandet Arbeiderparti. 

 

Valgkamp stortingsvalget: Laget hadde stands ved Coop Prix Heradsbygd 28.08. og 10.09.21. 
Medlemmer i laget deltok ellers i valgkamp med Elverum Arbeiderparti i Leiret og med LO i Sør-
Østerdal. 
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Årsmøtet 2021 

Årsmøtet ble avholdt 21.01. i Søndre Elverum idrettshall. Det møtte 1 medlem i tillegg til styret. 
Vanlige årsmøtesaker ble behandlet. Det var ikke kommet inn saker til behandling.  

Gjester var styreleder i flerbrukshallen Jan Gunnar Olbergsveen som orienterte om byggingen av 
hallen og ordfører Lillan Skjærvik. 

Medlemsmøter 

Det har ikke vært avholdt medlemsmøter i årsmøteperioden. 

Medlemssituasjonen 

Pr. 31.12.2021 var det registrert 25 medlemmer.  

Økonomi 

Aksjeutbyttet fra Hamar Media var i 2021 på kr. 10 000. Økonomien i laget er god og det henvises til 
regnskapet for 2021. 

Sluttord 

Styret takker alle som støtter arbeiderlaget og vil gjøre sitt for å beholde et levende lag. 

Vi er avhengige av dialog og samarbeid for å kunne gjøre en jobb til beste for bygda 

 

Søndre Elverum  17.01.2022 

Tor Kristian Godlien, leder                               Kristin Johansen, styremedlem                                                                                                 

Rune Marius Hermansen, nestleder              Erik Larsen, styremedlem/medlemsansvarlig 

Inger Johanne Norr, sekretær                        Renate Berntsen Midtlie, styremedlem 

Knut Solberg, kasserer    

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



37 
 

Vedtekter for Elverum Arbeiderparti 
 
Sist revidert i tråd med landsmøtets vedtekter vedtatt i 2019. 
Vedtektene er sist vedtatt av årsmøtet i Elverum Arbeiderparti. 
13.februar 2020.  

§1 Formål 
Kommunepartiet skal i samarbeid med partiavdelingene arbeide for Arbeiderpartiet 
etter de retningslinjer som partiet har lagt fram i program, vedtekter og vedtak. 

§2 Organisasjonens oppbygging 
Som medlem regnes registrerte personer som har betalt for inneværende år. 
Medlemmene danner Elverum Arbeiderparti.  
 
Medlemsmøtet eller representantskapet er kommunepartiets høyeste organ mellom 
årsmøtene. 
 
Det er årsmøte i kommunepartiet som avgjør kommunepartiets 
organisasjonsoppbygging/ lags-struktur. 
 
Arbeiderlagene 
Arbeiderlagene danner grunnorganisasjonen i Elverum Arbeiderparti. Elverum 
Arbeiderparti som kommuneparti utøver gjennom medlemsmøtet partiets øverste 
myndighet i kommunen. Arbeiderlagene skal 

• Fremme forslag til saker og forhold som danner 
utgangspunkt for Elverum Arbeiderpartis politikk.  

• Står ansvarlig for det lokale valgarbeidet 
• Rekruttere nye medlemmer til lagene 
• Drive informasjon og studiearbeid 
• Innstille på minst en representant til valgkomiteen for 

årsmøtet i EAp 
• Innstille på minst en representant til programkomiteen 
• Innstille på en representant til nominasjonskomiteen 

 
Arbeiderlagets beretning inngår som en del av årsmeldingen til Elverum Arbeiderparti. 
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§3 Årsmøter 
Til årsmøtet i kommunepartiene inviteres alle medlemmer med tale- og forslagsrett. 
Her har alle medlemmer stemmerett. Møtet kunngjøres minst fire uker før det 
avholdes. Årsmøtet behandler årsmelding fra styret, avdelingene, 
kommunestyregruppa m.v. Videre behandles regnskap, innkomne forslag og valg i 
samsvar med kommunepartiets vedtekter. 
 
Forslag som partiavdelingene ønsker behandlet på årsmøtet, må sendes partistyret 
senest to uker før årsmøtet. Styrets medlemmer har ikke stemmerett på årsmøtet ved 
behandling av beretning og regnskap. 
 
Ekstraordinært årsmøte avholdes når medlemsmøtet bestemmer det, eller når 
partiavdelinger som utgjør minst 2/5 av medlemmene ber om det. Ekstraordinært 
årsmøte skal kunngjøres minst fire uker før det skal avholdes, og møtet kan kun 
behandle de saker som det framgår av saklista ved kunngjøring om ekstraordinært 
årsmøte. 
 
Innkalling til årsmøte utsendes per post, til medlemmer uten registrert e-postadresse i 
medlemsregisteret. Postutsendingen, skal foregå innenfor gitte frister for utsendelse av 
innkalling 
 

§4 Medlemsmøtet 
Medlemsmøtet er kommunepartiets høyeste myndighet mellom årsmøtene. Det 
tar avgjørelser i alle saker som ikke er tillagt partistyret eller 
kommunestyregruppa. 
 
Medlemsmøter eller representantskapsmøter skal holdes så ofte styret bestemmer 
det, når kommunestyregruppa ber om det, eller når partiavdelinger som 
representerer minst 2/5 av medlemmene ber om det. 

 
Alle medlemmer i kommunepartiet stemmerett i medlemsmøtet. 
Medlemmer av partiets kommunestyregruppe skal ta del i medlemsmøtet. 
Når medlemsmøtet behandler kommunale saker, skal kommunestyregruppa 
fremme innstilling i den enkelte sak. 
 
Viktige kommunale saker skal behandles i medlemsmøtet. Når sakene er 
vedtatt i medlemsmøtet som partiprogram eller i et enkeltvedtak, behandles 
sakene videre i gruppestyret og kommunestyregruppa for gjennomføring i 
kommunestyret. Alle nye politiske saker skal foreligge til behandling i 
medlemsmøte.  
Ved behandling av slike saker skal arbeidsutvalget/styret fremme innstilling 
til den enkelte sak.  
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§5 Styret 

1. Kommunepartiets styre består av 9 medlemmer. Blant disse er leder, nestleder, 
kasserer, medlemsansvarlig, sekretær og kvinnekontakt. Kvinnekontakten skal 
ha ansvar for kvinnenettverket i kommunepartiet. 
 

2. Leder, nestleder, kasserer og sekretær velges for 2 år av gangen, dog slik at 
leder og sekretær velges det ene år og nestleder og kasserer det andre år. De 
øvrige styremedlemmene velges for 1 år av gangen.  
 

3. AUF i kommunen tiltrer styret med ett medlem som har tale-, forslags- og 
stemmerett. Leder av kommunestyregruppa og eventuell ordfører tiltrer 
partistyret ed tale- og forslagsrett. 
 

4. Partistyret skal lede partiarbeidet i kommunen og sikre en god kontakt 
mellom partiets kommunestyregruppe og partiavdelingene.  
 

5. LOi’s styre velger en representant med tale og forslagsrett i styret i Elverum 
Ap. Representanten må være medlem av Arbeiderpartiet. 
 

6. Partistyret innstiller på minst to representanter til henholdsvis 
programkomiteen og nominasjonskomiteen. Lederen av komiteen velges på 
årsmøtet. 
 

7. Arbeidsutvalget består av partistyrets leder, gruppeleder, og ordfører, 
varaordfører. Utvalget skal sikre kontakt mellom styret og partiets 
kommunestyregruppe og samarbeid om kommunale saker. 

 

§6 Nominasjon til kommunestyrevalg 
1. Fylkespartiets styre fastsetter tidsfrister for nominasjonsprosessen foran 

kommunestyrevalg. 
2. Medlemsmøtet velger en nominasjonskomité på fem medlemmer med 

varamedlemmer, etter forslag fra partistyret. Kandidatene innstilles med 
minst 1 kandidat fra hvert arbeiderlag og minst 2 fra partistyret. Lederen 
velges blant disse.  

3. Partistyret ber medlemmene/partiavdelingene innen en fastsatt frist å sende 
nominasjonskomiteen forslag på medlemmer de ønsker nominert. 

4. Nominasjonskomiteen utarbeider et foreløpig forslag til liste, som 
offentliggjøres for medlemmene og sendes partiavdelingene til behandling. 
Listeforslaget skal også omfatte forslag på ordfører, varaordfører.  

5. Medlemmene/partiavdelingene skal innen en nærmere fastsatt tidsfrist sende 
sine endringsforslag til nominasjonskomiteen. 

6. Medlemsmøtet foretar den endelige nominasjon på et eget nominasjonsmøte. 
Nominasjonskomiteen legger fram sitt endelige forslag til liste, der det er 
innarbeidet de endringsforslag som komiteen har sluttet seg til. Før det tar 
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fatt på selve nominasjonen, fastsetter nominasjonsmøtet hvor mange som 
skal kumuleres. Nominasjonsmøtet nominerer først ordførerkandidat, 
varaordførerkandidat. De skal stå først på valglista og kumuleres. 
 

7. Kommunepartiet kan foreta nominasjon av ordførerkandidat, 
varaordførerkandidat før resten av lista nomineres. Kommunepartiet skal i så 
fall ha fastsatt dette som en del av nominasjonsprosessen. 
Forhåndsnominasjonen skal foretas av medlemsmøtet Nominasjonskomiteens 
innstilling til disse plassene må bekjentgjøres før møte. Nominasjon av disse 
plassene er å anse som endelig og kan ikke tas opp igjen på 
nominasjonsmøtet der nominasjon av de øvrige plassene på lista skal foretas. 

8. Partiets kommunevalgprogram må sluttbehandles før nominasjon finner sted. 
Ved forhåndsnominasjon av ordførerkandidat, varaordførerkandidat, må ikke 
kommunevalgprogrammet sluttbehandles før disse er nominert. 

9. Rådgivende avstemning over kandidater kan holdes, før 
nominasjonskomiteen fremmer sitt første nummererte 
listeforslag. 

10. Innkalling til Nominasjonsmøte og programmøte skal utsendes 
seneste 4 uker før møtet finner sted. 

11. Innkalling til nominasjonsmøtet og programmøtet, skal utsendes per post, til 
medlemmer uten registrert e-postadresse i medlemsregisteret. Postutsendingen, 
skal foregå innenfor gitte frister for utsendelse av innkalling. 

 
 

§7 Kommunestyregruppene 
1. Styret i kommunepartiet skal umiddelbart etter et kommunestyrevalg innkalle 

partiets representanter i det nye kommunestyret til et fellesmøte med 
partistyret for å konstituere kommunestyregruppa. 

2. Partistyret og gruppestyret innstiller i fellesskap overfor medlemsmøtet på 
partiets kandidater til formannskapet og andre kommunale styrer, utvalg og 
råd. 

3. Medlemsmøtet/representantskapsmøtet eller styret gir fullmakt til en 
forhandlingsdelegasjon som på vegne av kommunepartiet skal forhandle frem 
posisjoner i forkant av konstituering av kommunestyret. Partiets 
ordførerkandidat/byrådslederkandidat skal være en del av 
forhandlingsdelegasjonen. Fullmakten skal gi rammer og strategi for 
forhandlingene. Forhandlingsdelegasjonen skal legge frem innstilling som 
behandles av medlemsmøtet/ representantskapsmøtet i kommunepartiet. 

4. Kommunestyregruppa skal i samarbeid med partistyret arbeide etter partiets 
program, vedtekter og vedtak. Gruppa er ansvarlig overfor kommunepartiet. 

5. Kommunepartiets leder og inntil to andre styremedlemmer utpekt av 
partistyret tiltrer kommunestyregruppa med tale-, forslags- og stemmerett. 
Kommunepartiets leder eller annet styremedlem utpekt av styret tiltrer 
formannskapsgruppa med fulle rettigheter. 
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6. Gruppa holder møter så ofte det trengs og skal foran hvert møte i 
kommunestyret gå gjennom møtets saksliste. 

7. Det føres protokoll på gruppas møter. Gruppa legger fram en årsmelding for 
årsmøtet i kommunepartiet. 

8. Vedtak i kommunestyregruppa eller kommunepartiet v/ årsmøtet, 
medlemsmøtet eller representantskapsmøtet er bindende ved behandling i 
kommunestyret dersom det behandlede organ ikke har vedtatt noe annet. 

9. Den som er inhabil i en sak som skal behandles i kommunestyre og/ eller har 
personlige eller familiære interesser (økonomiske, forretningsmessige mv.) i en 
sak som behandles i partiets organer eller i kommunestyregruppe, er å anse 
som inhabile i partiets behandling. 

10. Partiets representanter i kommunale styrer og utvalg skal danne grupper. 
Disse gruppene skal organiseres og arbeide etter de regler som er trukket 
opp for kommunestyregruppa i foregående punkt 4 - 9. 

11. Partistyret skal i samarbeid med styret for kommunestyregruppa sørge for at 
det blir holdt fellesmøter av partiets representanter i kommunale styrer og 
utvalg. Dette skal fremme godt og planmessig samarbeid mellom gruppene. 

12. Kommunale saker skal behandles av medlemsmøtet når styret for 
kommunestyregruppa ber om det, når et flertall i kommunestyregruppa krever 
det, når partistyret bestemmer det, eller når medlemsmøtet eller 
representantskapet ber om det. 

§8 Revisjon 
Årsmøtet velger to revisorer med vararevisorer. Disse reviderer regnskapet og gir 
innberetning til årsmøtet og til fylkespartiet. 

 
§9 Kontingenten 
Kommunepartienes andel av kontingenten fastsettes av landsmøtet. 
 

§10 Vedtekter 

Vedtektene for kommunepartiet vedtas av årsmøtet. De skal bygge på Arbeiderpartiets 
vedtekter og retningslinjer og må ikke stå i strid med dem. For å være gyldige må 
vedtektene godkjennes av styret i Innlandet Arbeiderparti.  

Samlet bevilgninger på 10 000 kr eller mer til annet enn partiorganisasjon i et 
kalenderår skal godkjennes av overordnet ledd før utdeling. 

Elverum Arbeiderpartis eiendeler skal tilfalle Innlandet Arbeiderparti dersom 
kommunepartiet blir oppløst. Når vedtak om oppløsning er fattet, skal økonomiske 
disponeringer og bevilgninger godkjennes av Innlandet Arbeiderparti. Det er ikke 
anledning til å foreta utdeling av gjenværende midler til medlemmene.  

*Hele §10 er å anse som nytt, og er formulert i tråd med vedtektene til Arbeiderpartiet, 
vedtatt på landsmøtet i 2021.  
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§11 Rådgivende uravstemning 
1. Medlemsmøtet eller representantskapet kan vedta å søke råd i viktige 

politiske og organisatoriske saker i form av rådgivende uravstemning blant 
partiets medlemmer. 

2. Styret har ansvaret for at det utarbeides et beslutningsgrunnlag som i 
tilstrekkelig grad belyser saken som skal avgjøres. 

3. Kommunepartiets styre har ansvaret for at uravstemningen gjennomføres på 
en forsvarlig måte, etter nærmere retningslinjer fastsatt av medlemsmøtet eller 
representantskapet. 

4. Vurdering av rådgivende uravstemning skal alltid gjøres i forkant av sakers 
behandling. 

 

§12 Kvinnekontakt på kommunenivå 
Organisering av kvinnenettverket på kommunenivå reguleres av retningslinjene for 
Arbeiderpartiets kvinnenettverk. 
 
§13 Fagforeningssamarbeid 
Elverum Arbeiderparti fremforhandler samarbeidsavtaler med LO og Fagforbundet og 
eventuelt andre relevante forbund annethvert år, utenom valgår. 
 
§14 Representasjon Innlandet Arbeiderparti 
Representanter til Innlandet Arbeiderpartis Årsmøte velges av Elverum Arbeiderpartis 
årsmøte. Valgkomiteen innstiller ovenfor kommunepartiet på representanter og 
vararepresentanter etter innspill fra partiavdelingene. Alle arbeiderlag, samt AUF skal 
være representert i årsmøteutsendingen.  
 
§15 Ved oppløsning av kommunepartiet 
Elverum Arbeiderpartis eiendeler tilfaller i sin helhet Innlandet Arbeiderparti dersom 
kommunepartiet blir oppløst, med følgende retningslinjer: 

- Når vedtak om oppløsning er fattet, skal økonomiske disponeringer 
og bevilgninger godkjennes av fylkespartiet. Det er ikke anledning 
til å foreta utdeling av gjenværende midler til medlemmene. 
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